
Onderwerp : Notulen MR-vergadering Het Noorderlicht 
Datum  : maandag 11 december 2023 
Tijd en locatie :  20.00 – 21.30 uur, Het Noorderlicht 
Uitgenodigd :  Christine, Nika, Peter, Mirjam, Frank, Sander, Maaike 
 
Notulist: Peter 
 

Punt Onderwerp 

1 Opening en mededelingen vanuit MR 
• Vanuit MR: geen 

• Laatste MR-vergadering van Frank 

 

2 Mededelingen vanuit de directie 
 

• Directie geeft info m.b.t. ziekteverzuim teamleden; momenteel griepgolf. Het 

lukt redelijk het verzuim op te vangen. 

• Het plein wordt op termijn aangepast; speeltoestellen, bodem, etc. Het een en 

ander wordt bekeken door instanties en architectenbureaus. We wachten de 

plannen en offertes af. 

• We gaan verder het koelings- en verwarmingssysteem binnen anders gebruiken 

en hopen hiermee de warmteproblemen deels te kunnen tackelen. 

3 Notulen en actiepuntenlijst 23 oktober 2023 
• goedgekeurd 

4 Begroting Het Noorderlicht 2024 
• We zitten momenteel ruim in de middelen, omdat Unicoz gelden voor 

onderhoud e.d. in beheer van de scholen geeft. We houden een buffer om 

tegenvallers op te vangen, maar proberen het geld actief te gebruiken voor bijv. 

veranderingen aan het plein. Personeelskosten eisen relatief een wat groter 

deel van de begroting op dan normaal. Begroting is akkoord. 

5 Schoolplan 2022-2026 
• De MR stemt in met het plan. 

6 Reserves Unicoz  
 

• We bespreken het hoofdstuk m.b.t. financiën uit het jaarverslag 2022 van de 

Unicoz. We verbazen ons over de hoogte van de reserves van Unicoz, zeker 

vergeleken met de norm die daarvoor landelijk geldt. We vragen dit na bij de 

GMR van Unicoz. Kan zijn dat dit komt door andere manier van begroten van 

onderhoudsgelden bijvoorbeeld. 

7 MR-verkiezing oudergeleding: stand van zaken en vervolg 
• De verkiezing is goed verlopen (ook volgens de onafhankelijk waarnemer). 

• Er zijn 157 (waarvan 4 ongeldig; meerdere vakjes aangekruist) stemmen 

uitgebracht. 

• Uitslag per kandidaat: 



Mirjam: 69 

Michiel: 35 

Sander: 29 

Derya: 20 

• De uitslag wordt gedeeld op 12-12-2023 (om 12.00 uur) via Parro. 

8 Rondvraag en WVTTK 
• Frank wordt bedankt (speech en cadeautje) 

• We wensen de nieuwe MR-leden veel succes! Iedereen wordt bedankt voor de 

kandidaatstelling. 

 
 

 

ACTIELIJST  11 december 2023 

Onderwerp Actiehouder Gereed 

Afstemming met MR Da Vinci, Unicoz en /of 
gemeente m.b.t. klimaat in de school 

 afgerond 

Antwoord aan medewerker over MFA sturen en 
kwestie neerleggen bij GMR 

Sander Afgerond, moet 
nog nader 
behandeld 
worden bij de 
GMR 

Vergaderdata MR in Parro zetten Maaike Gereed 
 

Bij de GMR de vraag stellen m.b.t. het stijgen van 
de geldelijke reserves en het niet actief inzetten 
ervan. Ook de vraag: Waarom 10% van de NPO-
gelden moest worden afgedragen door de 
scholen als er al sprake is van een dergelijk hoge 
reserve. (Het bedrag zou bedoeld zijn voor de 
scholen om de achterstanden, ontstaan door 
corona, in te lopen.) 

Sander  

Communicatie (Nieuwsbrief en Parro) regelen 
m.b.t. verkiezingsuitslag 

allen Wordt afgerond 
op 12-12-2023 

 


